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BRG.0002.03.2025 

Protokół Nr XI/2025 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 16 kwietnia 2025 r. 

odbytej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia przewodniczył Przewodniczący Rady 

Gminy Piotr Kołodziej. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia obecnych 

w chwili rozpoczęcia sesji było 15 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli:  

1. Filipiak Marcin - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia  

4. Juchacz Przemysław – adwokat  

5. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

6. Jaskulska Paulina – Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego  

7. Boberek Andrzej – specjalista prac socjalnych 

8. Roszak Joanna – starszy inspektor 

9. Wochna Monika – starszy inspektor  

Ad.1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Piotr Kołodziej oznajmił, że zgodnie z listą 

obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 9:00 otworzył sesję słowami „Otwieram XI sesję Rady 

Gminy Dąbrowa Biskupia”. Następnie powitał Wójta Gminy Marcina Filipiaka, Sekretarz 

Gminy Marzenę Gustaw, Skarbnika Gminy Annę Kuberską, adwokata Przemysława Juchacza, 

radnych, sołtysów i wszystkich obecnych pracowników Urzędu Gminy.  

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie radny Piotr Kołodziej zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są propozycje zmian 

do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym terminie? 

Nie było wniosków, a porządek obrad został przyjęty. 
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Porządek obrad XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Dąbrowa Biskupia na lata 2020-

2024. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej za 2024 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 marca 2025 r. wniesionej 

przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą Łodzi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia aglomeracji Dąbrowa Biskupia. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i wysokości diety 

dla sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2035. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad.2. Wybór sekretarza obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby sekretarzem obrad XI sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia został radny Marcin Stefański. 

Nie było innej kandydatury. 

Po wyrażeniu zgody przez radnego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Wybór radnego Marcina Stefańskiego na sekretarza obrad. 
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jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 
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11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie 15 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnego Marcina Stefańskiego na 

sekretarza obrad. 

Ad.3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował do Komisji Uchwał i Wniosków następujące 

osoby: 

radna Renata Gawrysiak - wyraziła zgodę 

radny Dawid Szwemin- wyraził zgodę 

radny Patryk Wojciechowski - wyraził zgodę 

Nie było innych kandydatur. 

Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radna Renata 

Gawrysiak, radny Dawid Szwemin oraz radny Patryk Wojciechowski. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w ww. składzie została powołana przez radnych 15 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radną Renatę Gawrysiak. 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 
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Wniosek o przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytał radny Marek 

Świerkowski, jako sekretarz obrad X sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy - zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do 

protokołu z X sesji Rady Gminy? 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 
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6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Ad.5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia między sesjami Rady 

Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu. 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw - Sekretarz Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu.  

Ad.7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia między 

sesjami. 

Powyższe sprawozdania przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji lub ich zastępcy: 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła jedno posiedzenie w dniu 11.04.2025 r., na którym 

omawiano materiały na XI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 
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Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

08.04.2025 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Analiza wykonania budżetu gminy za 2024 rok. 

2. Kontrola stanu mienia komunalnego Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Opracowanie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie absolutorium 

dla Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia. 

11.04.2025 r., na którym omawiano materiały na XI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła dwa posiedzenia: 

28.03.2025 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Koszty utrzymania i funkcjonowania świetlic za 2024 r. 

2. Program (harmonogram) działań Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 r. 

11.04.2025 r., na którym omawiano materiały na XI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła dwa 

posiedzenia: 

09.04.2025 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Gospodarka wodna na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia – czyszczenie i utrzymanie 

porządku na Kanale Parchańskim, Bachorzy Małej i Bachorzy Dużej. 

2. Stan przepustów, mostów i kładek na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia. 

11.04.2025 r., na którym omawiano materiały na XI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji odbyła jedno posiedzenie 27.03.2025 r., 

na którym rozpatrywano petycję z dnia 11 marca 2025 r. wniesionej przez Ogólnopolskie 

Stowarzyszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi w sprawie obrony konstytucyjnej 

zasady niezawisłości i niezależności sędziów polskich. Dodał, że ww. komisja uznała petycję 

za bezzasadną i projekt powyższej uchwały będzie rozpatrywany na dzisiejszej sesji. Po 

wnikliwej analizie przedmiotowej petycji komisja stwierdziła, iż podjęta w petycji tematyka, 

dotycząca organizacji wymiaru sprawiedliwości i prawnej pozycji osób ten wymiar 

sprawujących, jak i kompetencje oraz przebieg procesu legislacyjnego w celu zmiany 

regulacji prawnych są jasno określone w przepisach prawa i nie dają kompetencji Radzie 

Gminy do opiniowania czy zajmowania stanowiska w stosunku do treści projektów aktów 

prawnych. Zadania gminy nie obejmują także co do zasady wymiaru sprawiedliwości. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Ad.8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Dąbrowa Biskupia na lata 2020-2024. 

Pani Paulina Jaskulska – przedstawiła powyższe sprawozdanie.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Dyskusja: 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu.  

Ad.9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej za 2024 rok. 

Pani Ewelina Słupczewska – przedstawiła powyższe sprawozdanie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Norbert Michalak – podziękował za poprawienie sprawozdania po uwagach na 

komisji, jednak nadal nie do końca można zrozumieć strukturę organizacyjną GOPS. Zadał 

pytanie co oznacza 9,4 etatu i co to są te umowy cywilno-prawne? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że te 9,4 etatu, to są umowy o pracę, jednak 

niektórzy mają pełen etat, a inny albo ¾ i ½ etatu. Natomiast umowy cywilno-prawne, to 

umowy zlecenia.  

Radny Norbert Michalak – poinformował, że podtrzymuje swoją prośbę z wspólnego 

posiedzenia komisji, żeby rozszerzyć sprawozdanie GOPS na kolejną wspólną komisję w 

maju, w zakresie: 

a)  dotyczącym stanu zatrudnienia – jak się zmieniało od 2018 roku do chwili obecnej, ze 

wskazaniem podstaw prawnych i przesłanek czy miał być wzrost, czy spadek 

zatrudnienia w GOPS, 
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b) czym zajmowali się wszyscy pracownicy, jakich wykazano w sprawozdaniu w ilości 17 

osób, czyli przedstawienie kart czynności, jakie z pewnością były sporządzane 

pracownikom, 

c) zmiany wydatków budżetowych Gminy Dąbrowa Biskupia w związku 

z funkcjonowaniem GOPS oraz wynagrodzenia pracowników w latach 2023, 2024 

oraz obecnie i plan na cały rok 2025. 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że jest Kierownikiem GOPS w Dąbrowie Biskupiej 

od 2020 roku i sytuacja zmienia się cały czas z uwagi na to, że podejmowane są nowe 

działania, nowe możliwości, rozszerzana jest działalność GOPS, poprzez wprowadzenie opieki 

wytchnieniowej, asystenta osobistego osoby niepełnosprawnej, utworzenie Klubu Integracji 

Społecznej i Klubu Seniora. Jeśli chodzi o wydatki, to w sprawozdaniu jest zaznaczony budżet 

GOPS i jakie otrzymano dotacje. Natomiast dokumenty jak najbardziej mogą zostać 

rozszerzone, ale biorąc pod uwagę wszystkie przepisy prawa.  

Radny Norbert Michalak – stwierdził, że wie o rozszerzeniu działalności GOPS i w związku 

z tymi zmianami prosi o przygotowanie wcześniej wskazanych informacji.  

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że wzrosła liczba zatrudnienia, jednak należy 

dostosować kadrę do obowiązujących przepisów.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy gmina dopłaca z budżetu za pobyt osób 

bezdomnych w schroniskach? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że tak i w zeszłym roku była to tylko kwota 

13 000,00 zł, ponieważ jedna osoba była umieszczona w schronisku z usługami 

opiekuńczymi, która w pełni pokrywa pobyt ze swoich środków.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytane, na jaki okres jest kierowana osoba bezdomna do 

takiego schroniska? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że GOPS kieruje taką osobę do schroniska, 

jednak płaci tylko za faktyczny jego pobyt i w przypadku opuszczenia tego schroniska przez 

taką osobę, to gmina nie ponosi opłat. Dodała, że były osoby tylko przez kilka miesięcy, a 

były osoby, które przebywały w schronisku prawie cały rok.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, w jaki sposób wybierane jest schronisko? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że wybierane jest na podstawie zapytania 

ofertowego i bierze się wówczas pod uwagę najniższą cenę. Obecnie umowa podpisana jest z 

dwoma schroniskami.  

Radna Renata Fronczak – zadała pytanie, na czym polega pomoc w związku z rozpoczęciem 

roku szkolnego? Komu się należy? 

Pani Ewelina Słupczewska – odpowiedziała, że jest to dodatek do zasiłku rodzinnego, który 

obejmuje dzieci, które podejmują naukę w szkole podstawowej i wyższej. Dodatek taki 

wynosi 100 zł. Należy się osobom, które mają uprawnienia do świadczenia rodzinnego.  
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Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, jak wygląda sprawa działania opasek, ponieważ 

w przeszłości mówiono, że jest problem z zasięgiem. 

Pan Andrzej Boberek – odpowiedział, że starają się, żeby to jak najlepiej funkcjonowało i na 

obecną chwilę takie opaski posiada 5 osób i ma to być rozszerzone do 10 osób. Jednak 

pojawił się problem z wyłonieniem dostawcy, który dostarczy te nowe opaski oraz wymieni 

te stare, ponieważ już po 3 latach użytkowania przestają działać baterie . 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy należy złożyć wniosek, żeby otrzymać taką 

opaskę? 

Pan Andrzej Boberek – odpowiedział, że tak. Dodał, że w listopadzie była robiona rekrutacja, 

po wcześniejszym ogłoszeniu informacji w mediach społecznościowych oraz w urzędzie 

gminy na drzwiach GOPS. 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy była sytuacja w roku ubiegłym, że ta opaska 

faktycznie komuś pomogła w wezwaniu pomocy? 

Pan Andrzej Boberek – odpowiedział, że na szczęście nie było takiej konieczności.  

Nie było więcej chętnych osób do zabrania głosu.  

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 marca 2025 r. wniesionej 

przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 marca 2025 r. 

wniesionej przez Ogólnopolskie Stowarzyszenie Sędziów „AEQUITAS” z 

siedzibą w Łodzi. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujący się nie było. Uchwała 
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Nr XI/68/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 11 marca 2025 r. wniesionej przez 

Ogólnopolskie Stowarzyszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi stanowi załącznik nr 

12 do protokołu. 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia aglomeracji Dąbrowa Biskupia. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia aglomeracji Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 
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5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XI/69/2025 w sprawie zniesienia aglomeracji Dąbrowa Biskupia stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad.12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i wysokości diety 

dla sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i 

wysokości diety dla sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 
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13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz WSTRZYMAŁ SIĘ 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych nie było i 1 głos był wstrzymujący się. 

Uchwała Nr XI/70/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i wysokości diety dla 

sołtysów Gminy Dąbrowa Biskupia stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad.13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Dąbrowa Biskupia na 2025 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 

9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XI/71/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia na 2025 rok stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2035. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Nie było chętnych osób do zabrania głosu, dlatego Rada przystąpiła do głosowania nad 

projektem ww. uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-

2035. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 16 kwietnia 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Barczak Dariusz ZA 

2 Czarniak Janusz ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Kołodziej Piotr ZA 

6 Kraszewska Sylwia ZA 

7 Kurzyna Samuel ZA 

8 Matuszewski Robert ZA 
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9 Michalak Norbert ZA 

10 Stefański Marcin ZA 

11 Szulc Igor ZA 

12 Szwemin Dawid ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowski Patryk ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych 

głosowało za przyjęciem uchwały, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała Nr XI/72/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2025-2035 stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 

Ad.15. Wolne wnioski. 

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy będzie w przyszłości np. z funduszu sołeckiego 

możliwość zamontowania progów zwalniających w Nowym Dworze na obecnie robionej 

drodze? Dodała, że jest nadmiernie przekraczana prędkość na tej drodze.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że chciałby mieć takie problemy w każdej miejscowości. Cztery 

drogi, które są aktualnie zrobione, są w idealnym stanie i tak naprawdę na każdej z nich 

moglibyśmy mówić o progach zwalniających. Dodał, że są na tych drogach ograniczenia 

prędkości, a jeśli chodzi o progi zwalniające, to nie ma ich nawet w Dąbrowie Biskupiej przy 

przejściu dla pieszych, a mówimy o Nowym Dworze, czy Mleczkowie. Stwierdził, że na 

obecną chwilę raczej jest to nierealne i można o tym pomyśleć w roku 2027, kiedy będzie 

fundusz sołecki i będą takie możliwości. Na obecną chwilę należy cieszyć się z tego co jest.  

Radna Renata Gawrysiak – poinformowała, że cieszy się z tej drogi, jednak zgłasza to na 

prośbę mieszkańców.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że postara się wytłumaczyć to mieszkańcom na zebraniu 

wiejskim. 

Radny Igor Szulc – poinformował, że zauważył dwie kamery na słupach oświetleniowych 

(jedna w Chlewiskach, a druga po drugiej stronie urzędu gminy), a poniżej jest informacja o 

pomiarze natężenia ruchu. W związku z powyższym zadał pytanie, kto te kamery 

zainstalował, powiat, czy policja? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że powiat.  
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Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy faktycznie do końca czerwca zostaną 

wymienione wszystkie oprawy oświetlenia ulicznego? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że prawdopodobnie prace zakończą się wcześniej.  

Radna Renata Gawrysiak – zadała pytanie, czy coś dobrego dla gminy wyniknęło z rozmów 

z Panią Magdaleną Łośko? 

Wójt Gminy – odpowiedział, że będzie dzisiaj rozmawiał z Panią Poseł i przekaże radnej 

wszystkie ustalenia.  

Na koniec Wójt Gminy Marcin Filipiak z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych złożył 

radnym i mieszkańcom gminy życzenia zdrowia radości oraz rodzinnych świąt 

Do życzeń dołączył się Przewodniczący Rady Gminy oraz radni.  

Ad.16. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady XI sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończył posiedzenie Rady Gminy 

o godzinie 11:00. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 16 kwietnia 2025 r. 

Sekretarz obrad      Przewodniczący obrad 

Marcin Stefański     Piotr Kołodziej 

Protokółowała: 

Monika Wochna 


